



BOS LAW

BERTSCHI ORTH SOLICITORS AND
BARRISTERS LLP/s.r.l.
— Lawyers/Avocat(e)s —

Stephanie Drisdelle

Associate

T: 613.749.4700

F: 613.749.4703

sdrisdelle@boslaw.ca

Education

- LL.M., University College London (2011)
- LL.B., University of Ottawa (2009)
- B.Soc.Sc., University of Ottawa (2006)
- Called to the Bar 2010

Areas of Practice

- Insurance litigation
- Commercial litigation
- Education litigation

Practice Summary

Fluently bilingual, Stephanie practices in the area of civil litigation, focusing primarily on insurance defence, including personal injury and property cases, as well as education litigation. Prior to joining the firm, Stephanie completed her articling at a national law firm in Ottawa where she acquired extensive experience drafting pleadings and legal opinions, conducting discoveries, attending mediations and pre-trials, and preparing matters for trial.

Advocacy Affiliations

- Law Society of Upper Canada
- County of Carleton Law Association
- Ontario Bar Association
- Association des juristes d'expression française de l'Ontario

Selected Papers and Seminars Delivered

- Co-author, Sport Related Concussions : A Canadian Legal Perspective – Paper presented at the Annual Meeting of the Federation of Defence and Corporation Counsel in July 2012
- Panellist, « Top Cases of 2015 », Canadian Defence Lawyers, Annual General Meeting, June 2015

Latest Decisions

- Kelly v. Horn, [2014] 121 O.R. (3d) 60 (Cour Divisionnaire)– Appeal of a decision on the right of subrogation of an insurer in another province.
- Coulter v. Ontario (Ministry of Natural Resources), [2014] 119 O.R. (3d) 571 – Summary Judgment Motion on whether the Plaintiff complied with the notice period under the Proceeding Against the Crown Act.
- Wieland v. Alja Construction, 2014 ONSC 539 – decision on whether an insurer has the right to obtain more than two independent medical assessment of the plaintiff



BOS ♦ LAW

BERTSCHI ORTH SOLICITORS AND
BARRISTERS LLP/s.r.l.
— Lawyers/Avocat(e)s —

Stephanie Drisdelle

Avocate

T: 613.749.4700

F: 613.749.4703

sdrisdelle@boslaw.ca

Diplômes

- LL.M, University College London (2011)
- LL.B., Université d'Ottawa (2009)
- B.Sc.Soc., Université d'Ottawa (2006)
- Admission au Barreau: 2010

Domaine de pratique

- Litiges en matière d'assurance
- Litiges en matière commerciale
- Litiges en matière d'éducation

Résumé de la pratique

Parfaitement bilingue, Stéphanie concentre sa pratique en litige dans le domaine du droit de l'assurance, notamment concernant les lésions corporelles et les dommages à la propriété. Stéphanie agit également dans les litiges en matière d'éducation. Avant de se joindre au cabinet, Stéphanie a complété son stage auprès d'un grand cabinet national à Ottawa où elle a acquis de l'expérience dans les domaines suivants : rédaction d'actes de procédures et d'avis juri-diques, les interrogatoires préalables, les séances de médiation, les conférences préparatoires au procès et la préparation des dossiers pour l'audience.

Affiliations juridiques

- Barreau du Haut-Canada
- Association du Barreau canadien
- Association du Barreau de l'Ontario
- Association des juristes d'expression française de l'Ontario
- Association du barreau du comté de Carleton

Articles choisis et exposés présentés

- Coauteure, Sport Related Concussions : A Canadian Legal Perspective, publication présentée à Federation of Defence and Corporation Counsel, Rencontre annuelle, Juillet 2012
- Panéliste « Top Cases of 2015 », Canadian Defence Lawyers, Rencontre Annuel, Juin 2015

Décisions récentes

- Kelly v. Horn, [2014] 121 O.R. (3d) 60 (Cour Divisionnaire)– Appel d’une décision portant sur le droit de subrogation d’un assureur dans une autre province
- Coulter v. Ontario (Ministry of Natural Resources), [2014] 119 O.R. (3d) 571 – Motion pour judgement sommaire portant sur la période de l’avis de prescription en vertu de la Loi sur les instances introduites contre la Couronne.
- Wieland v. Alja Construction, 2014 ONSC 539 – décision portant sur le droit d’un défendeur d’obtenir plus que deux rapports d’experts médicaux